
   Zápis č. 8/24 a usnesení zastupitelstva obce Čakov ze dne 9.9.2024 
 
Místo konání:   OÚ Čakov, Čakov č.p. 20 
 
Přítomní zastupitelé:   Ing. Lenka Šišpelová, Ing. Milan Vlk, Ing. Ladislav Prener, Bc. Jan Dušák, Mgr. Radka 

Svačinová        
                          

 
Omluven:              Ing. Michaela Bébrová , Marcela Puchingerová 
 
   
Hosté:                       p. Voves 
            
Začátek:          19:00 hodin    
 
 
Projednáno: 

1.  Předsedající Ing. Lenka Šišpelová přivítala přítomné a konstatovala, že je přítomno 5 zastupitelů a 
zastupitelstvo je usnášení schopné. Zastupitelé se dohodli, že zapisujícím bude Ing. Lenka Šišpelová a 
ověřovateli zápisu budou Bc. Jan Dušák a Ing. Ladislav Prener. 
 

2.  Starostka informovala zastupitele o plnění usnesení z minulého zastupitelstva. Zastupitelstvo bere 
informaci na vědomí. 

 
3.   Předsedající informovala přítomné o navrženém zveřejněném programu jednání zastupitelstva: 

1.  Návrh smlouvy o právu provést stavbu mezi SÚS Jihočeského kraje a obcí Čakov na stavbu „Chodník 
podél silnice III/14319 v obci Čakovec“. 

2. Projekt nákupu malotraktoru – vyhodnocení cenového průzkumu  
3. Návrh a předběžné cenové nabídky na zpracování projektové dokumentace a dále realizaci projektu 

fotovoltaické elektrárny na střechách MŠ Čakov včetně střechy venkovní učebny MŠ Čakov. 
4. Projekt venkovní učebny - diskuze o podmínkách pro výběr dodavatele. 
5. Kauza toulavých koček v Čakovci – zpráva o proběhlých jednáních, informace o nákladech při řešení 

vzniklé situace. 
6. Informace o volbách do zastupitelstev krajů. 
7. Informace o odpovědi farnosti na dopis ohledně havarijního stavu ohradní zdi. 
8.  Diskuze a různé. 
Pro: 5  Proti: 0    Zdržel se: 0 

 
4. Návrh smlouvy o právu provést stavbu mezi SÚS Jihočeského kraje a obcí Čakov na stavbu „Chodník podél 

silnice III/14319 v obci Čakovec“. 
 Starostka předložila zastupitelstvu návrh smlouvy stavbu mezi SÚS Jihočeského kraje a obcí Čakov na stavbu 

„Chodník podél silnice III/14319 v obci Čakovec“. 
 

Usnesení č. 045/08/2024 

Zastupitelstvo schvaluje podpis návrhu smlouvy mezi SÚS Jihočeského kraje a obcí Čakov na stavbu 

„Chodník podél silnice III/14319 v obci Čakovec“ a pověřuje starostku jejím podpisem. 

Pro: 5    Proti: 0    Zdržel se: 0 

5.  Projekt nákupu malotraktoru – vyhodnocení cenového průzkumu  
   Starostka společně s členy hodnotící komise předložili zastupitelstvu cenové nabídky získané v rámci 

cenového marketingového průzkumu dle parametrů a podmínek zastupitelstva, určených usnesením 
č.037/06/2024. Bylo osloveno 6 firem k podání cenové nabídky do 2.9.2024, v tomto termínu byly dodány 4 
cenové nabídky. Hodnotící komise, ve složení Bc. Jan Dušák a Ing. Ladislav Prener, při posouzení splnění 
podmínek zadání u každé předložené nabídky posoudila splnění podmínek zadání ohledně způsobu 
zpracování nabídky a splnění technických podmínek zadání. Hodnotící komise splnění technických 
podmínek zadání u jednotlivých nabídek ověřovala z jejich obsahu, z veřejně dostupných zdrojů 
(internetové prezentace dodavatelů, letáky apod.) a ze záznamů ze systému ISTP vedeného Ministerstvem 



dopravy. Hodnotící komise předložila zastupitelstvu obce zprávu o hodnocení podaných nabídek v rámci 
cenového marketingu s doporučením výběru vítězné nabídky dle provedeného hodnocení.  

 
Usnesení č. 046/08/2024 
Zastupitelstvo na základě doporučení hodnotící komise, po prostudování zprávy o hodnocení podaných 
nabídek, vybralo jako nejlepší dle požadovaných podmínek a parametrů pro projekt „Pořízení 
komunálního malotraktoru pro obec Čakov“ nabídku firmy Uniagra CZ , a.s. za nabídkovou cenu 729.000,- 
bez DPH tj. 882.090,- s DPH a pověřuje starostku podpisem závazné objednávky (kupní smlouvy). 

   Pro: 5   Proti: 0    Zdržel se: 0 
 

6. Návrh a předběžné cenové nabídky na zpracování projektové dokumentace a dále realizaci projektu 

fotovoltaické elektrárny na střechách MŠ Čakov včetně střechy venkovní učebny MŠ Čakov. 

Starostka předložila zastupitelstvu technické řešení včetně orientační cenové nabídky na projekt 

fotovoltaické elektrárny, umístěné na střeše MŠ Čakov a na střeše budoucí venkovní učebny. A dále 

informace o nutných nákladech na další projektovou přípravu a o získání možné dotace na tento projekt. 

 

Usnesení č. 047/08/2024 
Zastupitelstvo vedlo nad předanými informacemi rozpravu a schvaluje pokračování v projektu 

fotovoltaické elektrárny umístěné na střeše MŠ Čakov a na střeše budoucí venkovní učebny, další 

projektovou přípravou, podání žádosti o dotaci a uděluje starostce pravomoc k provedení dalších 

nezbytných kroků k realizaci tohoto projektu za předpokladu získání dotačních prostředků pro tento 

projekt. 

Pro: 5   Proti: 0    Zdržel se: 0 

 

7. Projekt venkovní učebny - diskuze o podmínkách pro výběr dodavatele. 

Zastupitelstvo vedlo diskuzi o podmínkách pro výběr dodavatele na realizaci stavby venkovní učebny v 

souladu se směrnicí o zadávání veřejných zakázek obce a smlouvou na dotaci Jihočeského kraje. 

 

Usnesení č. 048/08/2024 
Zastupitelstvo schvaluje zadání výběrového řízení na zakázku malého rozsahu na projekt venkovní učebny 

za následujících podmínek: oslovení tří firem, záruka minimálně 36 měsíců, doložení realizace dvou 

podobných staveb podobného rozsahu, termín ukončení realizace stavby 15.12.2024. Zastupitelstvo 

pověřuje starostku dalšími nutnými kroky k zadání výběrového řízení na tuto akci. 

Pro: 5   Proti: 0    Zdržel se: 0  
 

8. Kauza toulavých koček v Čakovci – zpráva o proběhlých jednáních, informace o nákladech při řešení vzniklé 
situace. 
Starostka informovala zastupitele o kauze toulavých koček v Čakovci a o stanoviscích státní veterinární správy 
a notáře spravujícího dědictví a budoucích dědiců. Ze stanoviska státní veterinární správy vyplývá, že protože 
se o kočky nikdo nestará a jejich majitel zemřel a žádný z budoucích dědiců nesouhlasí s tím, že kočky jsou 
součástí dědictví, jedná se o kočky toulavé bezprizorní, nemající chovatele,  o které se má postarat dle zákona 
obec poskytnutím veterinární péče, kastrací a dále umístěním do útulku, nebo do náhradní péče, a nebo dle 
platných zákonů např. vypuštěním na stávající lokalitu. Starostka předložila zastupitelstvu návrh řešení a 
předpokládanou kalkulaci nutných nákladů. Dále informovala zastupitelstvo o neutěšeném stavu útulků a o 
nutnosti do budoucna s některým z útulků uzavřít smlouvu o možném umísťování takových zvířat za 
pravidelnou měsíční úplatu. 
 
Usnesení č. 049/08/2024 
Zastupitelstvo souhlasí s navrhovaným řešením, souhlasí s nutnými vynaloženými náklady na zajištění, 
kastraci a veterinární péči těchto toulavých koček, dále souhlasí s uzavřením smlouvy s odchytovou firmou 
a útulkem, která bude obsahovat pravidelné měsíční platby, a zajistí také místo v útulku pro takto touto 
firmou odchycená zvířata na katastru obce Čakov. Pověřuje starostku potřebnými kroky k realizaci 
usnesení. Dále zastupitelstvo schvaluje nutné navýšení rozpočtu a rozpočtová opatření vztahující se k péči   
o tato zvířata a k realizaci usnesení. 
Pro: 5   Proti: 0    Zdržel se: 0 

 



 
9. Informace o volbách do zastupitelstev krajů. 

Starostka informovala zastupitele o přípravě voleb do zastupitelstev krajů, které se konají 20 a 21.9. 2024. 
Komise byla opět navržena 5+1 zapisovatel, zapisovatelem byla v zákonné  lhůtě jmenována starostkou paní 
Veronika Tesařová. Volební lístky budou dle harmonogramu voleb předány občanům nejpozději do 
17.9.2024. Zastupitelstvo bere informaci na vědomí. 
  

10.  Informace o odpovědi farnosti na dopis ohledně havarijního stavu ohradní zdi. 

Starostka informovala zastupitele o stanovisku římskokatolické farnosti Dubné k žádosti o opravu hřbitovní 

zdi kolem kostela sv. Linharta a informaci o jejím havarijním stavu, kterou obec Čakov zaslala farnosti. V celé 

situaci bylo také vedeno úvodní jednání s administrátorem farnosti P. Hertlem, SDB.  Pan Hertl informoval, že 

předal záležitost stavebnímu technikovi a že se rozhodně hodlá celou záležitostí dále zabývat, jen mu chvíli 

bude trvat seznámení s celou situací, farnost převzal nyní na konci srpna. Zastupitelstvo bere informaci na 

vědomí. 

11. Diskuze a různé        

Termín příštího zasedání zastupitelstva byl starostkou navržen na  7.10.2024. O termínu budou všichni   
informováni dle  legislativy zveřejněním oznámení na úřední desce. 

 
 Konec:   21:30 hod. 

 
Zapisovatel: Ing. Lenka Šišpelová                                Ověřovatelé:         Ing. Ladislav Prener 

 
                                                     
 
 

          Zasedání řídil:   Ing. Lenka Šišpelová                                                Bc. Jan Dušák 


